



# محظورات سكن العمال



## محظورات سكن العمال Prohibitions in Workers' Housing:

### Prohibitions in Workers' Housing:

1. Acquisition of pets.
2. Igniting albukhur / candles and other ovens in buildings and rooms.
3. Cooking, eating or drinking in rooms.
4. Smoking in non-designated areas.
5. Receiving and hosting visitors without a permit from the security to determine the time and duration of the visit.
6. Holding celebrations and events without permission from the security to determine the duration and time of celebration or event.
7. Making any modification or addition to the housing without obtaining the approvals from the concerned sections in the Ajman Free Zone.
8. Supplying food and drinks to the workers without obtaining the approval from the Ajman Free Zone.
9. Putting clothes or any items in unallocated places.
10. Use of unauthorized electronic and electrical devices.
11. Use of any flammable materials such as wooden furniture and all kinds of carton.
12. Introduction of spirit drinks in the accommodation

### المحظورات في سكن العمال:

1. اقتناء الحيوانات الأليفة .
2. اشعال البخور / الشموع والابخرة الأخرى في المباني والغرف .
3. الطهي أو الطبخ أو الأكل أو الشرب داخل الغرف .
4. التدخين في الاماكن الغير مخصصة لذلك .
5. استقبال وايواء الزوار دون الحصول على تصريح من الأمن على أن يحدد وقت ومدة الزيارة.
6. اقامة الاحتفالات والمناسبات دون الحصول على تصريح من الأمن على أن يحدد مدة ووقت الأحتفال أو الفعالية.
7. عمل أي تعديل أو إضافة في السكن دون الحصول على الموافقات من الجهات المعنية في منطقة عجمان الحرة.
8. توريد أطعمة و مشروبات لسكن العمال دون الحصول على موافقة اعتماد منطقة عجمان الحرة.
9. نشر الملابس أو أي متعلقات في الأماكن الغير مخصصة.
10. استخدام الأجهزة الإلكترونية والكهربائية الغير مصرح بها.
11. استخدام أي مواد قابلة للاشتعال مثل الأثاث الخشبي و جميع أنواع الكرتون.
12. ادخال المشروبات الروحية للسكن.